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20240320 Protokoll Alpina Rådet  

 

Närvarande;  Stefan Bessman SSF tjänstemän; Karin Stolt Halvarsson 

Kjell Johansson (ej närvarande)     Karin Sundberg 

Lisa Åberg                                  Per Jonsson 

Kristina Stenbro       

Kajsa Kling     Alpin genomlysning   

Fredrik Steinwall    Pernilla Bonde GS SSF 

Rickard Kåhre           Lars Selin SSF 

Anders Forsberg     Hans Olsson Bauhaus 

Anders Sundqvist    P-G Fahlström 

     Malin Esbjörnsson 

Agenda 
Alpin kartläggning 
Postgymnasial utbildning 
USM och övriga tävlingar 
 

1. Alpin kartläggning 

Pernilla redovisar tidsplanen för kartläggningen 

 

Lars Selin-P-G Fahlström delger erfarenheter ang. enkäten 

Enkäten 

Viktigt med avgränsning 

Delar av tidigare enkät kan användas med måste kompletteras med alpina frågor 

Frågorna kan utformas av 2-4 personer från ”båda” sidor  

Enkäten ska skicka till ett urval av alla intressenter 

Viktigt att skicka enkäten till många. RIG-NIU för att nå tränare och elever. SWG för att nå 

”SkidSverige” 

Fritextfrågor tar mer tid att sammanställa men viktiga framförallt inför intervjuerna 

Urval till intervjuer 

• Kriterier 

• Intervjua i fokusgrupper i stället för individuellt 

• Uppsökande verksamhet för att nå intressanta grupper 

Styrgruppen får testa enkäten innan godkännande  

Enkät skickas ut senast 5/4 

Möte 9/4 kl. 20.00-21.00 för beslut av enkät 

2. Postgymnasial utbildning 
Per Jonsson, verksamhetsutvecklare SSF elitmiljöer 
Nuvarande verksamhet 
SSF – Klarna och Bauhaus, tränar som ett lag 
Svenstavik 
Tärnaby Elit 
Kommande säsong 
SSF. Bra verksamhet för duktiga åkare till rimlig peng. Färre platser kommande säsong 

• MIUN Östersund 

• LTU Luleå 
 
LTU Luleå 

• Krav att tränare ska bo i Luleå eller närområdet 

• Åkare ska bo och studera i Luleå eller i närområdet 

• 50% studietakt är ett krav 

• LKAB kan erbjuda sommarjobb 

• Möjlighet till trainee tjänster 
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MIUN-Åre Kommun-SSF i dialog att i framtiden erbjuda KomVux och YH-utbildningar 
 
Idrottspluton, dialog är startad  
 
3. USM i Funäsdalen 2024 

Lyckat arrangemang med bra tävlingar 
Utvärdering skickas till åkare 
 

4. Antagningsprocess 
Anders Sundqvist redovisar hur långt antagningsprocessen kommer. 
RIG och vissa NIU är klara och redovisar 21/3 vilka åkare som tackat ja till platsen de 
erbjudits 
Därefter går antagningen vidare med övriga skolor 
 
 

5. Nästa möte Alpina Rådet 

 

24/4 2024 19.00-21.00 

 


